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Til  

Medlemsorganisasjonene i Studieforbundet Funkis 

Fylkeslag i Studieforbundet Funkis 

 

INVITASJON TIL ÅRSMØTE OG JUBILEUMSFEIRING I 

STUDIEFORBUNDET FUNKIS 
 

I henhold til vedtektenes § 7 kaller vi med dette inn til ordinært årsmøte i Studieforbundet Funkis. 

 

ONSDAG 24. APRIL 2024 

 

Program for dagen: 
Registrering fra    kl 1000 

Velkommen    kl 1045 

Foredrag med Ingvard Wilhelmsen kl 1100 

Lunsj     kl 1200 

Årsmøteforhandlinger   kl 1300 

Jubileumsfeiring   kl 1530 

Avslutning    kl 1730 

 

Vi ber om at de som ønsker saker tatt opp på årsmøtet melder disse til generalsekretær senest 27. 

februar, innen åtte uker før årsmøtet, i samsvar med vedtektene. 

Representasjon/delegatfordeling for hver enkelt medlemsorganisasjon foreligger ikke ennå, men vil 

bli ettersendt så snart vi har avsluttet kursåret 2023.  

Alle medlemsorganisasjoner har minst én representant og stemme. I tillegg til delegat som har 

organisasjonens tale- og stemmerett kan organisasjonen møte med en observatør. 

Delegat fra fylkeslagene i Funkis har møte-, tale- og forslagsrett i alle saker unntatt valg. 

Påmeldingsfrist er 31. mars 2024. 

 

Under er en påmeldingslenke. Påmeldingen inneholder navn på delegat/observatør og organisasjon, 

kontaktinformasjon (epost og mobil) og informasjon om matallergier og tilretteleggingsbehov. Her 

kan du også melde deg på til jubileumsfeiring. 
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Klikk her for å melde deg på 
 

Saksdokumentene sendes elektronisk til organisasjonene sentralt, og vi ber om at dere sørger for at 

de som skal delta på årsmøtet får dokumentene. 

Saksdokumentene vil også legges ut på våre hjemmesider som et samlet dokument i forkant av 

årsmøtet.  

Jubileumsfeiring 
Studieforbundet Funkis fyller 30 år i år! Vi ønsker å feire dagen sammen med dere etter årsmøtet. 

Vi byr på lett underholdning, bursdagstaler og fingermat. 

Påmelding til jubileet finner du i lenken over. 

 

Vi minner om å unngå sterke dufter av hensyn til de som har allergi. 

 

10. januar 2024 

 

Med vennlig hilsen 

Studieforbundet Funkis 

 

Inger Helene Venås        Roger Håkon Skår 

Styreleder         Generalsekretær 

https://forms.office.com/e/5P7i5RsSv7
https://forms.office.com/e/5P7i5RsSv7
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Studieforbundet Funkis har 95 medlemmer (2023) 

Achilles International of Norway 
ADHD Norge 
Aniridi Norge 
Astma- og Allergiforbundet, NAAF 
Autismeforeningen i Norge, AIN 
Barnekreftforeningen  
Bekhterev Norge 
Bipolarforeningen 
Blodkreftforeningen 
Blærekreftforeningen 
Brystkreftforeningen 
CarciNor, Nevroendokrin kreft 
Cerebral Parese-foreningen, CPF 
Diabetesforbundet, DF 
Dysleksi Norge, DN 
Forening for autoimmune leversykdommer 
Foreningen for Bardet-Biedl Syndrom, FBBS 
Foreningen for blødere i Norge 
Foreningen for Fragilt X-syndrom, Frax 
Foreningen for Hjertesyke Barn, FFHB 
Foreningen for Kroniske Smertepasienter, FKS 
Foreningen for Muskelsyke, FFM 
Foreningen for Muskelsykes Ungdom, FFMU 
Foreningen Rastløse Bein 
Funksjonshemmedes Fellesorganisasjon, FFO 
Gynkreftforeningen 
HHT-Oslerforeningen Norge 
Hjernerystelsesforeningen 
Hjernesvulstforeningen 
Hodepine Norge 
Hvite Ørn 
hypoPARA Norge 
Hørselhemmedes barns organisasjon, HHBO 
Hørselshemmedes Landsforbund, HLF 
Landsforbundet for kombinert syns- og 
hørselshemmede/døvblinde, LSHDB 
Landsforbundet for Utviklingshemmede og 
Pårørende, LUPE 
LHL Landsforeningen for hjerte- og lungesyke 
Landsforeningen for Huntingtons sykdom, LHS 
Landsforeningen for Nyrepasienter og Transplanterte, 
LNT 
Landsforeningen for Overvektige, LFO 
Landsforeningen for Pårørende innen Psykisk helse, 
LPP 
Landsforeningen We Shall Overcome, WSO 
Lungekreftforeningen 
Lymfekreftforeningen 
Marfanforeningen (Foreningen for Marfan Syndrom 
og marfanlignende tilstander)  
Melanomforeningen 
Mental Helse, MH 
Mental Helse Ungdom, MHU 
Momentum 

Morbus Addison Forening, MAF 
MS-forbundet i Norge,MSF 
Munn- og halskreftforeningen, MHF 
Norges Blindeforbund, NBF 
Norges Blindeforbunds Ungdom, NBfU 
Norges Døveforbund, NDøF 
Norges Fibromyalgi Forbund, NFF 
Norges Førerhundforbund, NFF 
Norges Handikapforbunds Ungdom, NHFU 
Norges Myalgisk Encefalopati Forening (ME-
foreningen) 
Norges Parkinsonforbund, NPaF 
NORILCO – Norsk forening for stomi, reservoar og 
mage- og tarmkreft 
Norsk Cøliakiforenings Ungdom, NCFU 
Norsk Dysmeliforening 
Norsk Dystoniforening, NDyF 
Norsk Epilepsiforbund, NEF 
Norsk Forening for Albinisme, NFFA 
Norsk forening for Angelmans Syndrom 
Norsk forening for Cystisk Fibrose 
Norsk Forening for Ehler - Danlos Syndrom, EDS-
foreningen  
Norsk forening for slagrammede, NFS 
Norsk Forbund for Svaksynte, NfS 
Norsk Forening for Nevrofibromatose, NFFNF 
Norsk Forening for Osteogenesis Imperfecta, NFOI 
Norsk Glaukomforening 
Norsk Interesseforening for Kortvokste, NiK 
Norsk Interesseforening for stamming og løpsk tale, 
NIFS 
Norsk lymfødem- og lipødemforbund, NLLF 
Norsk Revmatikerforbund, NRF 
Norsk Tourette Forening, NTF 
Norske servicehunder 
Norske Synshemmedes Sjakkforbund, NSSF 
Personskadeforbundet LTN 
Psoriasis- og eksemforbundet, PEF 
Psoriasis- og eksemforbundet, PEF-ung 
Prostatakreftforeningen, PROFO 
Retinitis Pigmentosa Foreningen i Norge, RP-
foreningen 
Ridderrennet 
Ryggforeningen i Norge, RIN 
Ryggmargsbrokk - og Hydrocephalusforeningen, RBHF 
Rådgivning om spiseforstyrrelser, ROS 
Sarkomer 
Spondyloartrittforbundet Norge,SPAFO 
Søvnforeningen 
Turner Syndromforeningen Norge,TSN 
Ung Kreft 
Unge Funksjonshemmede 
Voksne med medfødt hjertefeil, VM
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SAK 1: KONSTITUERING 

 

Vedlagt til saken følger innkalling, forslag til dagsorden og forslag til forretningsorden samt 

godkjenning av delegatliste. 

 

- navneopprop/delegater 

- godkjenning av innkalling 

- godkjenning av dagsorden 

- godkjenning av forretningsorden 

- valg av dirigent 

- valg av sekretær 

- valg av tellekorps 

- valg av to protokollunderskrivere 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

1. Delegatlisten godkjennes 

2. Innkalling og dagsorden godkjennes 

3. Forretningsorden vedtas  

4. Stian Juell fra Voksenopplæringsforbundet velges som dirigent 

5.  Pia Regine Ø. Johannesen og Julie Ness velges som sekretær/protokollfører 

6.  Administrasjonen i Funkis velges som tellekorps 

7.  Til å underskrive protokollen velges: to delegater velges i møtet 
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DAGSORDEN 
 

Forslag til dagsorden for årsmøtet 2024 i Studieforbundet Funkis: 

 

SAK 1 Konstituering 

SAK 2  Årsmelding for 2023 

SAK 3 Årsregnskap for 2023 

SAK 4 Vedtekter 

SAK 5 Nye medlemmer 

SAK 6 Kontingent 2025 

SAK 7 Strategiplan for 2024-2026 

SAK 8 Budsjett for 2024 

SAK 9 Valg 

 

FORRETNINGSORDEN 
 

1. Den som ønsker ordet må tegne seg, og får ordet tildelt av ordstyrer. Det er tre kategorier: 

‘Innlegg’ eller ‘Replikk’ eller ‘Til forretningsorden’. 

2. Ordet kan gis til: 

a) innlegg med maksimum 5 minutters varighet. 

b) replikk med maksimum 1 minutts varighet. 

c) til forretningsorden og dagsorden med maksimum 1 minutts varighet. 

3. Innlegg holdes på talestol, eller annet alternativ, med mikrofon. 

4. Observatører og gjester har talerett. 

5. Forslag leveres skriftlig til ordstyrer/dirigent. 

6.  Dersom det foreligger flere forslag ved en avstemming, eller en medlemsorganisasjon krever 

det, vil avstemmingen bli skriftlig. 

7. Vedtak krever absolutt flertall, det vil si minst halvparten av tilstedeværende stemmer. 

Vedtektsendringer krever minst 2/3 flertall. 

8. Når en delegat forlater årsmøtet, skal det gis beskjed til administrasjonen. Før hver 

avstemming skal årsmøtet ha informasjon om hvor mange stemmer som er til stede i 

årsmøtet.  
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SAK 2: ÅRSMELDING 2023  
 

Saksdokument: 

Årsmelding for Studieforbundet Funkis 2023 (vedlegg 1). 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Årsmøtet godkjenner sentralstyrets årsmelding for 2023 med eventuelle merknader. 

Årsmøtet gir administrasjonen tillatelse å gjøre rettinger av språk og utforming. 
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SAK 3: ÅRSREGNSKAP  
 

Saksdokument: 

Årsregnskap for Studieforbundet Funkis 2023 (vedlegg 2). 

Revisjonsberetning for 2023 (vedlegg 3). 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Årsmøtet godkjenner årsregnskapet for Studieforbundet Funkis i 2023. 
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SAK 4: VEDTEKTSENDRINGER 
 

Vedtektsendring 1 - § 3, 5 og 7 
I dag har Funkis årsmøte hvert år. Dette tar opp verdifulle ressurser hos medlemsorganisasjoner, 

sentralstyret og administrasjonen i Funkis. De senere årene har vi opplevd at det er få saker reelt sett 

å diskutere i årsmøtet. Det har stort sett kun vært behandlet formalia på årsmøtet. Sentralstyret 

mener at ressursene kan bli brukt bedre dersom Funks går over til en modell hvor årsmøtet avholdes 

annet hvert år, og at de økonomiske og personellmessige ressursene benyttes til å følge opp og gi et 

bedre tilbud til medlemmene. 

Det er flere organisasjoner som har årsmøter annen hvert år, og noen hvert tredje år. 

Forslaget har blitt diskutert med Voksenopplæringsforbundet og de ser ingen betenkeligheter ved å 

endre til årsmøte annen hvert år, og mener det viser at Funkis effektiviserer sin organisering som er i 

tråd med ønskene fra Kulturdepartementet og Direktorat for høyere utdanning. 

Endringen innebærer at enkelte av oppgavene som årsmøtet har i henhold til dagens vedtekter må 

delegeres til sentralstyret. Dette gjelder budsjett, regnskap og årsmelding. På årsmøtet i 2023 vedtok 

vi at budsjettet vedtas av sentralstyret, og at budsjettrammen legges frem for årsmøtet. Dette er en 

videreføring av dette vedtaket. 

Det er mulig å avholde ekstraordinært årsmøte om det dukker opp større saker som påvirker vår 

organisasjon, eller om det er ønske om dette fra våre medlemmer. 

Det er praktisk umulig å ha årsmøte annet hvert år og vedta budsjett, regnskap og årsmelding på 

årsmøtet, da bevilgningene ikke er klare to år frem i tid og Funkis har rapporteringsfrister å forholde 

seg til som krever godkjent regnskap og årsmelding. For at årsmøtet fortsatt skal bli orientert foreslår 

sentralstyret at regnskap og årsmelding for de to foregående årene legges frem for årsmøtet til 

orientering. Diskusjon, innspill og kommentarer på årsmøtet vil da sentralstyret ta med seg videre. 

Sentralstyret anbefaler årsmøtet at sentralstyret godkjenner søknader om medlemskap i Funkis, og 

at dette legges frem for årsmøtet til orientering. Bakgrunnen for dette er at det er urimelig at 

organisasjoner skal måtte vente i opptil to år på medlemskap og få mulighet til å arrangere kurs med 

støtte fra Funkis.  

En viktig sak på årsmøtet er fastsettelse av kontingent. I dag fastsettes den på årsmøtet for 

kommende år. Sentralstyret foreslår at kontingenten i fremtiden fastsettes for to år av gangen. 

Videre må kravet for å få stemmerett endres, slik at det er medlemmer som har betalt kontingent de 

to foregående årene som har stemmerett, med unntak av for nye medlemmer. Sentralstyret foreslår 

at nye medlemmer får stemmerett om de har betalt kontingent fra året de fikk godkjent 

medlemskap.  

Vedtekter for valg må endres. I dag er det slik at styremedlemmene velges for to år av gangen og 

varamedlemmene for ett år av gangen. Endringen innebærer at også varamedlemmene må velges for 

to år av gangen. Dette er en endring for Funkis, som tidligere har valgt halve styret på hvert årsmøte. 

Sentralstyret mener at dette vil i praksis bli videreført, da de fleste styremedlemmene sitter mer enn 

en periode. 
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Under er en visning av nåværende tekst, og forslag til ny tekst. Noen av forslagene henger sammen 

ved at å gjøre en endring en plass, så vil det få noen følger andre steder i vedtektene. 

1 a) - § 7.1 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Årsmøtet avholdes hvert år innen 30. april, og 
innkalles med 3 måneders varsel. 
 

Årsmøtet avholdes annen hvert år innen 30. 
april, og innkalles med 3 måneders varsel. 
 

 

1 b) - § 3 

I 2023 justerte årsmøtet vedtekter som omhandler budsjett. Denne justeringen er en konsekvens av 

denne justeringen. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Det øverste organ er årsmøtet. Mellom 
årsmøter er sentralstyret det øverste organ, og 
er ansvarlig for oppfølging av vedtak og 
strategiske planer. 
 

Det øverste organ er årsmøtet. Mellom 
årsmøtet er sentralstyret det øverste organ og 
ansvarlig for økonomi, daglig drift samt 
oppfølging av vedtak og strategiske planer.  
 

 

1 c) - § 5 

Sentralstyret ønsker å endre vedtekter for gjennomføring av årsmøter. Da våre medlemmer blir 

formelt godkjent av årsmøtet, vil det bli lang ventetid før de nye kan søke om tilskudd. Sentralstyret 

foreslår følgende løsning. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Søknad om medlemskap behandles av det 
sentrale årsmøtet. Opptak krever 2/3 av 
stemmene ved årsmøtet. 
... 
Nye organisasjoner har ikke stemmerett på det 
årsmøtet de blir medlemmer. 
 

Søknad om medlemskap behandles av 
sentralstyret og tas til orientering på det 
påfølgende årsmøtet.  
... 
Nye organisasjoner har ikke stemmerett på 
årsmøtet det året de blir medlemmer.  
 

 

1 d) - § 7 

Den andre setningen i forslag til ny tekst vil utgå om årsmøtet ønsker at nye medlemmer skal tas opp 

på årsmøter, og ikke av sentralstyret. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Årets kontingent skal være betalt for at 
organisasjonen skal ha stemmerett. 
 

For å ha stemmerett må kontingent være betalt 
for de to foregående årene. Unntak for nye 
medlemmer som må ha betalt kontingent fra 
det året de ble medlem.  
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1 e) - §7 

Om årsmøtet vedtar å gjennomføre årsmøter annet hvert år skal ikke lengre regnskap og årsmelding 

vedtas av årsmøtet, men tas til orientering på årsmøtet. Dermed blir det overflødig å ha denne 

bestemmelsen i vedtektene.  

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Sentralstyrets medlemmer har ikke stemmerett 
under behandling av regnskap og årsmelding.   
 

(bortfaller) 

 

1 f) - § 7 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst – Alternativ 1 

Årsmøtet skal behandle: 

• Forretningsorden for årsmøtet 

• Konstituering (opprop, delegater, 

referenter, dirigenter, tellekorps og 

protokollunderskrivere) 

• Godkjenning innkalling 

• Godkjenning dagsorden 

• Årsmelding 

• Regnskap og revisjonsrapport 

• Innkomne forslag 

• Strategiske planer 

• Medlemskap og kontingent for 

påfølgende år 

• Budsjett 

• Vedtektsendringer  

• Valg av styre, valgkomité og revisor 

 

Årsmøtet skal behandle: 

• Forretningsorden for årsmøtet 

• Konstituering (opprop, delegater, 

referenter, dirigenter, tellekorps og 

protokollunderskrivere) 

• Godkjenning innkalling 

• Godkjenning dagsorden 

• Innkomne forslag 

• Kontingent for kommende to år 

• Strategiske planer 

• Vedtektsendringer  

• Valg av styre, valgkomité og revisor 

Rammebudsjett, årsmelding, regnskap, 
revisjonsrapporter og sak om nye medlemmer 
godkjent av sentralstyret for de to foregående 
årene legges frem for årsmøtet til orientering. 
 

 

1 g) - § 7 

Denne endringer under valg vil medføre en overgangsperiode hvor noen styremedlemmer blir 

forlenget med ett år. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Alle styremedlemmer, med unntak av 
varamedlemmene, velges for to år av gangen. 
Varamedlemmene velges for ett år av gangen. 
Leder og nestleder skal ordinært ikke være på 
valg samme år. Ingen i sentralstyret kan 
gjenvelges for en sammenhengende 
funksjonstid på mer enn åtte år. 
 

Alle styremedlemmer, inkludert 
varamedlemmer velges for to år av gangen. 
Ingen i sentralstyret kan gjenvelges for en 
sammenhengende funksjonstid på mer enn åtte 
år.  
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1 h) - § 7 

Sentralstyret foreslår en tydeliggjøring av valgkomiteen; å velge en dedikert leder, og at de skal sitte i 

to år, uavhengig av om årsmøtet blir avholdt hvert år, eller annet hvert år. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Valgkomiteen består av 3 medlemmer og 1 
varamedlem. Valgkomiteen konstituerer seg 
selv. På hvert årsmøte rykker varamedlem opp 
som medlem, og nytt varamedlem velges. 
Maksimal funksjonstid vil da bli fire år.   
 

Valgkomiteen består av 3 medlemmer og 1 
varamedlem og velges for to år av gangen. 
Maksimal funksjonstid fire år.  
 

 

1 i) - § 7 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Sentralstyret vedtar budsjett, og 
budsjettrammen legges frem for årsmøtet. 
Diskusjon og innspill i denne saken på årsmøtet 
vil være et underlag for en revidering av 
budsjettet av sentralstyret ved behov. 
 

(tas bort) 
 

 

1 j) - § 7 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

(ingen tekst) 
 

Sentralstyret skal: 

• Vedta budsjett 

• Godkjenne regnskap, revisjonsrapport 

og årsmelding 

• Godkjenne nye medlemmer 

 

Vedtektsendring 2 - § 3 

Studieforbundet Funkis har snart 100 medlemsorganisasjoner. Noen er store, og de aller fleste er 

ganske små. Vi er stolte over vårt mangfold av organisasjoner i helsefrivilligheten. Det at vi står 

sammen gjør oss sterkere. Funkis har utfordringer ved at aktiviteter og kurs ikke alltid blir rapportert. 

I tillegg har vi noen passive medlemmer som ikke har studieaktivitet. 

Det er viktig for Funkis at alle kurs og aktiviteter som fyller krav til Voksenopplæringsloven blir 

rapportert. Uten å øke våre totale kurstimer vil vi alle få det vanskeligere økonomisk fremover. Dette 

handler ikke å henge ut noen av våre medlemmer, men å få alle våre inaktive medlemmer i gang med 

aktiviteter og rapportering. I dag vet vi at det er mange kurs og aktiviteter som gjennomføres uten å 

få tilskudd fra oss. Det er viktig for hele helsefrivilligheten at vi alle tar ansvar for å rapportere 

kurstimer. 
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Sentralstyret ønsker å tydeliggjøre at et medlemskap i Funkis ikke bare er et gode, men en viktig 

solidarisk tilskuddsordning hvor vi alle er avhengig at alle rapportere kurs og aktiviteter. Dette er et 

tillegg til tekst som er i vedtekter i dag. 

 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

(nytt avsnitt) Medlemskap i Studieforbundet Funkis gir en 

forpliktelse for alle medlemmer å gjennomføre 

aktiviteter og kurs, og rapportere timer og 

deltakere.  

Vedtektsendring 3 – § 10.1 
 

Det ble gjort en justering av antall uker frist for årsmøtedokumenter i våre fylkeslag. Ved en feil ble 

ikke de andre fristene justert samtidig. Denne vedtektsendringen vil rette opp denne feilen. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Årsmøte i fylkesledd avholdes hvert år innen 31. 
mars, og innkalles med 4 ukers varsel. 
Fylkesledd kan i ekstraordinære tilfeller søke 
sentralstyret om utsettelse av årsmøtet. 
Saker som ønskes behandlet på årsmøtet må 
være innsendt av medlemsorganisasjonene 
senest 4 uker før årsmøtet. Saksdokumenter og 
valgkomiteens innstilling sendes 
medlemsorganisasjonene senest 2 uker før 
årsmøtet.   

Årsmøte i fylkesledd avholdes hvert år innen 31. 
mars, og innkalles med 5 ukers varsel. 
Fylkesledd kan i ekstraordinære tilfeller søke 
sentralstyret om utsettelse av årsmøtet. 
Saker som ønskes behandlet på årsmøtet må 
være innsendt av medlemsorganisasjonene 
senest 4 uker før årsmøtet. Saksdokumenter og 
valgkomiteens innstilling sendes 
medlemsorganisasjonene senest 2 uker før 
årsmøtet.   
 

 

Vedtektsendring 4 - § 10. 1 
 

Vedtektsendringer, medlemskap og kontingent er i våre nåværende vedtekter lagt inn som sak for 

årsmøter i fylkeslag. Det er ikke mulig for våre fylkesårsmøter å endre vedtekter. Det samme gjelder 

medlemskap i Funkis og kontingent. Det er det årsmøtet i Funkis som kan gjøre. 

Nåværende tekst Forslag til ny tekst 

Årsmøtet skal behandle: 

• Forretningsorden for årsmøtet 

• Konstituering (opprop, delegater, 

referenter, dirigenter, tellekorps og 

protokollunderskrivere) 

• Godkjenning innkalling 

• Godkjenning dagsorden 

• Årsmelding 

• Regnskap og revisjonsrapport 

Årsmøtet skal behandle: 

• Forretningsorden for årsmøtet 

• Konstituering (opprop, delegater, 

referenter, dirigenter, tellekorps og 

protokollunderskrivere) 

• Godkjenning innkalling 

• Godkjenning dagsorden 

• Årsmelding 

• Regnskap og revisjonsrapport 
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• Innkomne forslag 

• Strategiske planer 

• Medlemskap og kontingent for 

påfølgende år 

• Budsjett 

• Vedtektsendringer  

• Valg av styre, valgkomité og revisor 

• Innkomne forslag 

• Strategiske planer 

• Budsjett 

• Valg av styre, valgkomité og revisor 

 

 

 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Årsmøtet vedtar foreslåtte endringer i vedtektene for Studieforbundet Funkis. 
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SAK 5: NYE MEDLEMMER 
 

Studieforbundet Funkis har mottatt søknad om nytt medlemskap fra fem organisasjoner: 

- Norsk Covidforening 

- Downs syndrom Norge 

- Stoffskifteforbundet 

- Landsforeningen for vestibulære sykdommer 

- Borderline Norge 

Søknadene er sammenstilt i ett vedlegg (Vedlegg 4). 

Organisasjoner som søker medlemskap, vil få anledning å presentere seg og sin søknad for årsmøtet i 

saksbehandlingen. 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Årsmøtet godkjenner søknader fra de fem organisasjonene. De nye medlemsorganisasjonene er 

velkomne til Studieforbundet Funkis. 
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SAK 6: STRATEGIPLAN 2024-2026 
 

Funkis er et viktig verktøy for helsefrivilligheten. Gjennom tilskudd til aktiviteter og kurs hos våre 

medlemsorganisasjoner er vi med å sikre deltakelse for personer med nedsatt funksjonsevner, 

kronisk syke og deres pårørende. Vi er et virkemiddel for bedre folkehelse for alle. 

Studieforbundet Funkis arbeider etter Voksenopplæringslovens formål. Alle våre studieaktiviteter 
skal legges opp slik at de ikke har barrierer av fysisk, psykisk eller sosial karakter, men være en trygg 
læringsarena for alle. Tilrettelagt opplæring for personer med nedsatt funksjonsevne, kronisk syke og 
deres pårørende er en forutsetning for alt felles arbeid i våre medlemsorganisasjoner. 
 
Sammen med våre medlemsorganisasjoner jobber vi for å sikre at alle i størst mulig grad deltar i 
demokratiet og samfunnet på så like vilkår som mulig. Gjennom vårt felles arbeid for bedre 
livskvalitet gjennom læring og mestring, og vi jobber for å styrke demokratiet og FN’s bærekraftmål. 

Vi gir tilskudd til kursvirksomhet og læring for å bidra til at den enkelte deltaker får et mer 
meningsfylt liv, kan mestre utfordringer som funksjonsnedsettelser kan føre til, og delta aktivt i 
samfunnet, og i organisasjons- og kulturliv. 

Læring og mestring er veien til bedre livskvalitet for medlemmene i våre organisasjoner, og veien til 
sterkere organisasjoner og sivilsamfunn. God læring gir lyst til å lære mer, og sterke, tydelige 
organisasjoner gir mer både til medlemmene og omgivelsene.  

Funkis arbeider for at læringen skal være godt tilrettelagt for den enkelte deltaker.  
Læringen skal ha et innhold og en innretning som fører til bevisstgjøring av egne ressurser og bedre 
mestring av hverdagen, og lede mot mer aktive liv i lokalsamfunn og arbeidsliv. 
 
Funkis skal være en organisasjon i utvikling og hele tiden modernisere arbeidsformene våre. Vi skal 
speile vår omverden, og våre medlemsorganisasjoners behov. 
 

Vår visjon 
Vi bidrar til bedre livskvalitet gjennom læring og mestring. 

 

Satsningsområder 
Studieforbundet Funkis får tilskudd basert på totale antall kurstimer fra de to siste årene. De siste 

årene har Funkis hatt en nedgang i studietimer – fra 192 000 timer i 2019 til 141 000 i 2022. Vi ser en 

liten økning fra 2022 til 2023. Pandemien har hatt en større påvirkning i helsefrivilligheten enn i 

andre deler av samfunnet, og det ser ut til at det tar lengre tid før vi er på et normalt nivå. Vår 

strategi skal sikre vår posisjon som studieforbund, og at vi fortsatt skal være et viktig verktøy for våre 

medlemmer. 

For å sikre våre tilskudd og bidrag til helsefrivilligheten er vi avhengig av at alle våre medlemmer 

bidrar til å rapportere alle aktiviteter og kurs. 

Mål for de to neste år 
- 165 000 studietimer i 2024 
- 175 000 studietimer i 2025 

 



    
 

16 

 

Forutsigbare tilskuddsordninger for våre medlemmer 

- Skape økonomisk forutsigbarhet for Funkis og våre medlemmer 

- Arbeide for at våre tilskuddsordninger til voksenopplæring økes 

- Sikre at vi har en tilskuddsforvaltning som er effektiv og forståelig for våre brukere 

Organisasjon, samhandling og styring 
- Funkis skal fremstå som én samlet og samstemt organisasjon, med et godt omdømme i alle 

ledd 

- Funkis skal være et bindeledd for våre medlemsorganisasjoner lokalt og sentralt, og skal dele 

gode læringshistorier og sikre samhandling og beste praksiser 

- Våre fylkeslag og oppgavene de gjør skal fornyes og styrkes, og sikre flere studietimer og 

aktiviteter lokalt 

- Å bidra til forskning og utvikling gjennom prosjekter i samarbeid med 

medlemsorganisasjoner og andre aktører 

- Vi skal ha tett oppfølging av våre medlemsorganisasjoner, og vi skal utvikle metoder og tiltak 

for å følge opp både små og store medlemsorganisasjoner 

- Sikre et godt samarbeid, og styrke kontakten mellom Funkis’ fylkeslag og fylkesutvalgene i 

Vofo 

- Administrasjonen skal bidra til at våre medlemsorganisasjoner har dedikerte og kompetente 

studieledere 

Kommunikasjon og interessepolitisk arbeid 
- Funkis skal være en synlig merkevare for den politiske kraften og det fellesskapet som ligger i 

å representere alle medlemsorganisasjonene, gjennom en kommunikasjonsstrategi og 

tydelige prioriteringer 

- Synliggjøre hele helsefrivillighetens betydning for inkludering, likeverd og fellesskap i 

samfunnet 

- Styrke samarbeid med FFO, Vofo, andre studieforbund og andre samarbeidspartnere 

- Utvikle dialogflatene med våre medlemsorganisasjoner slik at vi når alle nivåene i 

organisasjonene fra lokalleddet opp til overordnet ledelse, og styrke det interessepolitiske 

samarbeidet  

- Vi skal løfte frem våre medlemmer og deres studieaktivitet, og synliggjøre de gode 

læringshistoriene som våre tilskudd skaper 

- Sikre bedre økonomiske vilkår gjennom synlighetsarbeid og påvirkningsarbeid opp mot 

fylkeskommuner, og kommuner 

Kunnskap og rådgivning 
- Funkis skal samle, utvikle og levere kunnskap og kompetanse som medlemsorganisasjonene 

etterspør innen studieaktivitet – pedagogikk, læringsmetoder og innhold 

- Funkis skal være en rådgiver innen tilskuddsforvaltning, og sikre god opplæring innen 

voksenopplæring, og rapportering av kurs 

- Funkis skal være en rådgiver og sparringspartner for alle våre medlemsorganisasjoner innen 

strategisk og praktisk studiearbeid i våre medlemsorganisasjoner, og vi skal utvikle 

resultatinnsats for å treffe mindre og større medlemmer 
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SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Årsmøtet vedtar Strategiplan 2024-2026. 
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SAK 7: KONTINGENT 2025 
 

Studieforbundet Funkis har økonomiske utfordringer. Pandemien har gjort at vi sammen med våre 

medlemsorganisasjoner har hatt lavere antall studietimer. Dermed vil vi miste noe tilskudd de 

nærmeste årene. Studieforbund blir tildelt tilskudd etter hvor mange studietimer vi har hatt i snitt de 

siste årene. Dette gjelder også vårt driftstilskudd. Studieforbundet Funkis skulle hatt ca 1,5 millioner 

mindre i grunntilskudd (driftstilskudd) i 2023 og 2024. Heldigvis ble det gjort et unntak slik at Funkis 

og andre studieforbund fikk beholde nivået på grunntilskuddet. Dette unntaket får vi ikke for 2025. 

På årsmøtet i 2023 ble det gjort noen justeringer av modellen, og årsmøtet hadde en diskusjon rundt 

maks nivå for kontingent. I lys av de økonomiske utfordringene Funkis har fremover er det viktig å 

opprettholde samme nivå på kontingentinntekter. Ved å bruke timer fra 2023 gir det både Funkis og 

våre medlemmer en forutsigbarhet. 

Sentralstyret ønsker å videreføre kontingentmodellen. Budsjettet 2024 er satt opp med 

sentralstyrets innstilling til vedtak. 

Årsmøtet har behandlet en sak om vedtektsendringer tidligere i dette møtet. Om årsmøtet velger å 

gjennomføre årsmøter annet hvert år innstiller sentralstyret at kontingentmodellen gjelder for to år. 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Kontingentstruktur og satser for 2025 (og 2026): 

• Minimumssatsen for kontingent fastsettes til kr 3 000 

• Maksimumssatsen for kontingent fastsettes til kr 600 000 

• Aktivitetsbasert kontingent for 2025 (og 2026) settes til kr 20 pr studietime basert på 

studietimer fra 2023 

• Fremtidige satser for aktivitetsbasert kontingent fastsettes av årsmøtet 
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SAK 8 BUDSJETT 
 

Budsjettet, og prioriteringene for 2024 handler om å få opp kursaktivitet i våre 

medlemsorganisasjoner, og i vår egen organisasjon. Studieforbundet Funkis har som mål i 2024 å ha 

mer enn 165 000 studietimer. I 2024 er det avsatt en del midler til tiltak som skal bidra til å nå dette 

målet: 

- Forbedring av formidling av våre tilskuddsordninger 

- Sikre synlighetsarbeid og interessepolitisk arbeid for våre saker 

- Vi skal jobbe og utvikle Funkis i et klarspråk perspektiv 

- Være mer synlig og til stede for våre medlemmer, og jobbe mer utadrettet med 

kompetanseheving, prosjekter og kurs 

 

Studieforbundet Funkis har en tilfredsstillende økonomi. Der 2020 og 2021 har vært preget av lave 

kostnader, og dermed lave aktiviteter, har vi i 2022 og 2023 økt våre aktiviteter betraktelig. Dermed 

er driftskostnadene tilbake på ordinært nivå i kategorier som reiseutgifter, møteutgifter, 

kurs/seminarer m.m. Vi har brukt mye ressurser på å få opp studieaktiviteter, gjennom å ha tettere 

kontakt med våre medlemmer, og vi har prioritert studieledersamlinger. 

 

Funkis har hatt lavere bemanning siden 1. august og frem til årsskiftet. Dette har medført at vi har 

utsatt enkelte prosjekter og dermed kostnader til 2024. Funkis vil øke bemanning med en ansatt i 

2024. Funkis vil bruke mer midler på ekstern hjelp for å løse noen oppgaver. Lønnskostnader og 

honorarer til konsulenter og eventuelt engasjement/prosjektstilling må sees sammen, og er vanskelig 

å estimere eksakt på nåværende tidspunkt.  

 

Husleie er blitt vesentlig billigere etter vi flyttet til nye lokaler i Frivillighetens Hus i Christian Kroghs 

gate 10 i Oslo sentrum. Vi sparer over kr 200 000 i året. 

 

Våre renteinntekter for 2023 ble over kr 500 000, og vi har budsjettert med kr 250 000 i inntekter for 

2024. 

 

Budsjettet viser et overskudd på kr 314 060. Overskuddet vil gi oss en god inngang til 2025 hvor vi vil 

sannsynligvis vil få mindre grunntilskudd. 

 

Saksdokument: 

Budsjett 2024 
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Studieforbundet Funkis    

  Budsjett 2023   Regnskap 2023   Budsjett 2024  

Inntekter       

Opplæringstilskudd (OT) -         20 591 819  -           19 105 448  -           22 301 138  

Tilskudd ekstra midler -           1 000 000  -           1 248 987  -             1 000 000  

Grunntilskudd (driftstilskudd) -           4 900 000  -           5 091 098  -             5 300 000  

Tilretteleggingstillskudd (TRT) -         23 040 169  -         23 281 344  -           23 965 705 

Tippemidler/ekstra tilskudd (OT) -              750 000                             -     -  

Medlemskontingent -           2 500 000  -           2 371 360  -           2 579 520  

Annen driftsrelatert inntekt -              150 000  -              182 555  -              150 000  

Sum tilskudd og andre inntekter -         52 931 988  -         51 280 792  -         55 296 363  

Driftskostnader/tilskudd       

Opplæringstilskudd (OT)           20 591 819              19 064 249            22 301 138  

Ekstra midler             1 000 000                1 248 987              1 000 000  

Tilretteleggingstilskudd (TRT)           23 040 169            23 281 344            23 965 705  

Sum utbetalte tilskudd           44 631 988            43 594 580            47 266 843  

Personalkostnader             4 850 000              4 510 991              4 990 000  

Drift lokaler og husleie                 695 000                  684 334                  470 000  

Leie inventar                   60 000                    61 758                    60 000  

Profilering/informasjon/utvikling/materiell                 500 000                  472 099                  525 000  

Stimuleringsmidler fylkeslag                 280 000                  233 000                  270 000  

Revisjonshonorar                 110 000                    96 250                  100 000  

Regnskapshonorar                 310 000                  322 156                  300 000  

Annen fremmed tjeneste (honorar,lisenser)                 210 000                  202 589                  225 000  

Drift kontor                   85 000                    91 981                    70 000  

IT kostnader                 200 000                  131 408                  110 000  

Møte, kurs, oppdatering ol                 400 000                  264 017                  280 000  

Telefoni                   30 000                    34 858                    30 000  

Reiseutgifter                 220 000                    91 611                  125 000  

Kontingenter                 375 000                  324 062                  325 000  

Bankgebyr                   40 000                    49 405                    55 000  

Annen kostnad                   30 000                    52 325                    30 460  

Sum driftskostnader:             3 545 000              3 111 853              2 975 460  

Sum total driftskostnader:           53 026 988            51 217 424            55 232 303  

Driftsresultat                 600 000  -                63 368  -                64 060  

Renteinntekter -                25 000  -              503 144  -              250 000  

Verdiøkning fond   -              529 627   -  

Sum Finans -                25 000  -           1 031 729  -              250 000  

Øremerkede midler fra EK -              600 000      

Årsresultat 0 -           1 095 097  -              314 060  
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SENTRALSTYRETS INNSTILLING: 
 

Forslaget til budsjettramme for Studieforbundet Funkis vedtas som framlagt. 
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SAK 9: VALG 
 

Fra vedtektene §7: 

Sentralstyret består av leder, nestleder, 3 medlemmer, 2 varamedlemmer og 1 styremedlem med 

personlig varamedlem som velges av og blant de ansatte.  

Det er bare personer som er medlem eller ansatt i en av Funkis’ medlemsorganisasjoner som er 

valgbare.  

Det skal velges en ny valgkomite. Valgkomiteen består av 3 medlemmer og 1 varamedlem. 

Det skal velges en statsautorisert revisor. 

Valgkomiteens innstilling er basert på våre nåværende vedtekter. Årsmøtet har i dette møtet tatt 

stilling til om årsmøtet skal gjennomføres annen hvert år. Det medfører et behov for en 

overgangsordning. Om årsmøtet vedtar denne endringen vil innstillingen fra valgkomiteen gjelde for 

to år, og hele styret vil være på valg om to år. Det vil bety at styremedlemmer som ikke er på 

gjenvalg nå, vil få et ekstra år i styret og da sitte til 2026. 

Saksdokument: 

Innstilling fra valgkomiteen (vedlegg 7) 

VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL NYE STYREREPRESENTANTER: 
 

Leder  Inger Helene Venås, Hørselshemmedes Landsforbund, ikke på valg 

Nestleder Øystein Hvenekilde Fylling, Norges Blindeforbund, innstilles på gjenvalg for 2 år 

Styremedlem Hilde Nyborg, Norsk forening for Cystisk fibrose, nytt styremedlem, velges for to år 

Styremedlem Kari H. Johansen, Norges Fibromyalgiforbund, ikke på valg 

Styremedlem Øystein Johansen, LHL, ikke på valg 

Styremedlem Odd Erik Randen, ansatt representant, ikke på valg 

1.varamedlem Ståle Hatlelid, Norges Døveforbund, innstilles som 1. varamedlem, velges for ett år 

2.varamedlem Rune Hansen Gunnerød, Ryggforeningen, innstilles som 2. varamedlem, velges for ett 

år 

 

SENTRALSTYRETS INNSTILLING TIL NY VALGKOMITE: 
 

Sentralstyret har følgende innstilling til årsmøtet for valgkomite for Funkis for to år. 

Leder   Eva Høili, MS forbundet 

Medlem Mille Plassgård Falstad, Mental Helse 

Medlem Kim Andreas Stensnes, HLF 

Vara  Kristin Berglann Tronrud, NBF 
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SENTRALSTYRETS INNSTILLING TIL REVISOR: 
 

Per Øyvind Smerkerud, LST Revisjon 
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Vedlegg 1 
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Gode alle medlemsorganisasjoner 
 

Nå sitter vi med årsberetningen for 2023 i hånden. Her beskriver vi overordnet hva Funkis har gjort 

og ikke minst representert i året vi har bak oss. Det er ikke lite. Samtidig ser vi en del klare 

utfordringer. Styret har sammen med generalsekretæren brukt mye av tiden på å diskutere hvordan 

vi kan styrke arbeidet vårt ytterligere. Dette arbeidet er så vidt i gang og vi vil se effektene av dette 

inn i 2024 og årene som kommer.  

 

Alle organisasjoner må av og til stoppe opp og se på arbeidet sitt. Hva fungerer. Hva kan styrkes 

ytterligere. Og ikke minst, spørre om det er behov for endringer. Dessverre har aktiviteten vår ikke 

økt slik vi håpet.  Styret har derfor vært opptatt av å se på hvordan arbeidet er organisert på 

fylkesplan. Det er satt ned en arbeidsgruppe som vil legge frem et forslag som alle skal få mulighet til 

å mene noe om før vi konkludere. Nettopp betydningen av dette arbeidet gjør at vi først legger opp 

til en konklusjon tidlig i 2025.  

 

Sentralstyret er opptatt av at vi på flere måter moderniserer og utvikler arbeidsformene våre og har 

bedt generalsekretæren se på hvordan vi kan utvikle kompetansen og organiseringen av 

administrasjonen slik at vi utvikler oss i takt med behov. Dette arbeidet er godt i gang.  

 

Dette har vært mitt første år som styreleder. Takk for tillit. Og ikke minst takk til generalsekretæren 

og resten av styret for gode diskusjoner. Helsefrivilligheten har et viktig redskap i Funkis. Sammen 

med medlemsorganisasjonene skal vi forvalte at det fortsatt kan være slik. 

 

Inger Helene Venås 

styreleder 

Studieforbundet Funkis 
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Organisasjon 
Sentralstyret i Studieforbundet Funkis fram til årsmøtet 2023 besto av: 

Leder:     Eva Høili, MS-forbundet 

Nestleder:     Øystein Hvenekilde Fylling, Norges Blindeforbund 

Medlem:     Svein B. Holmen, Landsforeningen for Hjerte- og Lungesyke 

Medlem:    Mille Plassgård Falstad, Mental Helse 

Medlem:   Kari Helene Johansen, Norges Fibromyalgi Forbund 

Valgt av ansatte:   Jorunn Myhren (vara Odd Erik Randen) 

1 Varamedlem:    Bente Mjåtveit, Hørselshemmedes Landsforbund 

2 Varamedlem:    Annlaug Årflot, NORILCO 

 

Årsmøtet 2023 valgte følgende sentralstyre: 

 

Leder:     Inger Helene Venås, HLF 

Nestleder:     Øystein Hvenekilde Fylling, Norges Blindeforbund 

Medlem:     Øystein Johansen, LHL 

Medlem:    Mille Plassgård Falstad, Mental Helse 

Medlem:   Kari Helene Johansen, Norges Fibromyalgiforbund 

Valgt av ansatte:   Jorunn Myhren (vara Odd Erik Randen) 

1 Varamedlem:    Annlaug Årflot, NORILCO  

2 Varamedlem:    Ståle Hatlelid, Døveforbundet 

 

Sentralstyret har hatt syv styremøter i perioden, fire digitale og tre fysiske møter i 2023, inkludert et 

strategiseminar over to dager. Styret har behandlet 54 styresaker. 

Fylkeslag 
Studieforbundet Funkis har 12 fylkeslag: 

Akershus   Nordland 

Buskerud   Rogaland 

Hordaland   Sogn og Fjordane 

Innlandet   Sør 
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Møre og Romsdal  Trøndelag 

Nord    Østfold 

Virksomheten i fylkene rapporteres i egne årsmeldinger som behandles på årsmøter i hvert fylke.  

Studieaktiviteten i våre fylkeslag har både vært varierende og lav i 2023. Aktivisering av fylkeslag, og 

styrking av samarbeid mellom fylker og i hele organisasjonen vil være et viktig fokusområde 

fremover. 

Administrasjon 
Roger Håkon Skår    Generalsekretær 100 % 

Odd Erik Randen      Seniorrådgiver  100 % 

Elin Sollid               Rådgiver  100 %   

Pia Regine Østby Johannesen   Rådgiver    80 % 

Jorunn Myhren    Rådgiver  100 % 

Ina Jakobsen    Rådgiver  100 % (sluttet 1. august) 

Ved inngangen av året hadde Funkis seks ansatte. Bemanningen var lavere under høsten 2023 

grunnet oppsigelse og sykemelding. I snitt har Funkis 4,8 stillingshjemler, og fem ansatte. 

Legemeldt sykefravær har vært høyere enn normalt i 2023. Vi er få ansatte, og en 

langtidssykemelding øker snittet markant. Egenmeldinger har vært tilfredsstillende. 

Bærekraft og miljø 
Studieforbundet Funkis jobber for flere av FN’s bærekraftmål gjennom vårt formål og aktiviteter, og 

dens mål er en del av vår strategi. Flere mål er tett koblet opp mot vår virksomhet som god helse og 

livskvalitet, god utdanning og mindre ulikheter. Funkis er et viktig verktøy for inkludering og 

likestilling gjennom våre kurs og aktiviteter. Tilrettelegging for å sikre deltakelse av alle er et viktig 

prinsipp for oss og våre medlemsorganisasjoner. 

Vi flyttet inn i Frivillighetens Hus desember 2023, og i den forbindelse ønsker vi å forbedre vår 

miljøprofil som organisasjon. Det er etablert gode løsninger for resirkulering, og å redusere vårt 

klimaavtrykk. Vi skal i 2024 jobbe systematisk med å ta bedre miljøvalg både ved innkjøp, 

reiser/transport, avfall og energi. 

Representasjon 
Generalsekretær Roger Håkon Skår har vært styremedlem i Voksenopplæringsforbundet de siste to 

år, og vært leder av organisasjonsutvalget i Vofo som la frem sin rapport i mars 2023.  

Samarbeid med øvrige studieforbund, Voksenopplæringsforbundet og Funksjonshemmedes 

Fellesorganisasjon, samt Frivillighet Norge har vært bra. Felles saker for våre medlemmer har blitt 

løftet frem herunder momskompensasjons for hele frivilligheten, sikre tilskuddsordninger og andre 

helsepolitiske prioriteringer. Generalsekretær har deltatt på flere årsmøter hos våre 

samarbeidspartnere. Det har blitt gjennomført flere digitale og fysiske møter med våre 
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samarbeidspartnere, for å styrke samhold og samarbeid, og sikre kompetanseheving og forankring av 

Studieforbundets Funkis’ sine interessepolitiske saker. 

Økonomi 
Studieforbundet Funkis har en tilfredsstillende egenkapital og økonomi. Funkis vil sannsynligvis få 

rundt 1,5 millioner mindre i grunntilskudd i 2025. Grunnet lavere kurstimer de siste årene faller vi ett 

nivå ned for grunntilskudd. 

Omsetningen i 2023 var kr 51 280 792. Sentralstyret anbefaler at overskudd kr 1 095 097 overføres til 

egenkapital. 

Ubenyttet opplæringstilskudd på kr 3 945 366, og ubenyttet tilretteleggingstilskudd på kr 430 206 vil 

overføres til utbetaling av tilskudd i 2024. 

Voksenopplæringstilskudd til Funkis 
Studieaktivitet er grunnstammen i studieforbundets virksomhet. Vår administrasjon administrerer og 

koordinerer studievirksomheten, godkjenner studieplaner, behandler kurssøknader, fordeler tilskudd 

og har ansvaret for statistikk og rapportering etter gjeldende regler.  

I 2023 forvaltet Funkis følgende voksenopplæringsmidler: 

Grunntilskudd: kr 5 091 098 

Opplæringstilskudd (OT): kr 19 105 448 (inkl. 3 945 366 overført fra 2022) 

Tilretteleggingstilskudd (TRT): kr 23 284 344 (inkl. 2 176 743 overført fra 2022) 

Tildeling for OT er basert på tre siste års kurstimer iht. en fordelingsnøkkel, og tildelingen for TRT er 

basert på tidligere godkjente tilrettelagte kurstimer. De siste årene har pandemien gjort at det har 

vært noen særlige unntak for hvordan midlene ble fordelt mellom studieforbund. I tilsagnsbrev for 

2024 er det presisert at unntak ikke vil videreføres i 2025. 

 

Nøkkeltall 2023: 

7 351 kurs (7124) 

143 122 timer (141 170) 

69 042 deltakere (58 403) 

(tall i parentes er fra 2022) 

Våre tre største organisasjoner utgjør 75 % av alle kurstimer. Vi har en stor del av våre medlemmer 

som er små og som har få ressurser, og gjennomfører få kurs gjennom året. 

Aktiviteter og prioriteringer for Funkis 2023 
Arbeidsplanen bygger på Strategiplan for 2022 – 2024 og følger de samme hovedpunktene som i 

strategiplanen. 
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Funkis har siden juli 2023 hatt lavere bemanning som har gjort at administrasjonen har måttet 

utsette enkelte prosjekter og satsninger. Dette har vært satsninger opp mot kommunikasjon og 

formidling av vår tilskuddsforvaltning, og arrangementer for studieledere. Satsninger vil videreføres i 

2024. 

Sentralstyret har i arbeidet med ny strategi for den neste perioden og diskutert kompetanse og 

utvikling av organisasjonen. Strategi skal være et svar på de utfordringer vi har i dag, og et verktøy for 

å nå våre mål. For å lykkes med å sikre flere tilskuddsmidler til våre medlemmer er det viktig å jobbe 

strategisk, og sikre at organisasjonen og våre medlemmer rapporterer kurstimer. Dette skal sikres 

gjennom flere ulike, men sammenfallende oppgaver: kompetanseutvikling i administrasjonen, 

fornying av fylkesarbeidet, utvikle og forbedre vår tilskuddsforvaltning, og interessepolitikk. 

I midten av desember flyttet Funkis fra våre lokaler i Torggata 10, til Frivillighetens Hus i Christian 

Kroghs gate 10. Flytting sparer oss for mye husleie, men vil også styrke samarbeid med andre 

studieforbund og Voksenopplæringsforbundet. Vi er i dag fire organisasjoner som deler en halv 

etasje i bygget. 

Totalt antall studietimer 
Studieforbundet Funkis hadde som mål i vår strategi å nå 180 000 studietimer i 2023. Dessverre 

nådde vi bare 143 122 studietimer i 2023. Selv om vi skulle hatt flere timer så er vi imponert over den 

innsats innen kurs, aktiviteter og deltakelse som våre medlemmer har gjennomført. Vi hadde over 

190 000 studietimer i 2019. Om vi sammenligner oss med andre studieforbund, og deres 

medlemmer, har helsefrivilligheten hatt mest nedgang etter pandemien, og det vil få konsekvenser 

for oss. 

Funkis får en reduksjon i inntekter (grunntilskudd) på mer enn 1,5 millioner for 2025. Dette handler 

om hvordan vi som organisasjon får vårt grunntilskudd som er basert på en trappetrinnfordeling. Da 

vi har et snitt på mindre enn 150 000 timer vil vi gå ned et trinn, og får da et betraktelig mindre 

tilskudd til vår administrasjon. I tillegg vil også lavere tall medføre til mindre tilskudd, da fordelingen 

mellom studieforbund er basert på studietimer de foregående årene. 

Vårt hovedmål fremover er å øke antall studietimer. Alt vi gjør skal fremheve dette. Vår nye strategi 

er et verktøy vi skal bruke for å sikre våre tilskudd og driftsinntekter. 

Vi anmoder alle våre medlemmer å rapportere alle aktiviteter og kurs slik at vi sammen kan sikre 

våre tilskuddsordninger. Alle må bidra for å sikre våre felles midler. 

Jobbe for forutsigbare tilskuddsordninger for våre medlemmer 
I 2023 gjorde Funkis flere justeringer i våre interne regler rundt TRT. Justeringene ble gjort for å sikre 

god kvalitet i rapportering, og gjøre brukerreisen lettere. Vi har hatt mye fokus på opplæring rundt 

våre endringer, og vi har fått gode tilbakemeldinger fra brukere. 

I stor grad er vår forvaltning av tilretteleggingstilskuddet den mest ressurskrevende oppgaven vi har. 

Våre medlemsorganisasjoner med sine deltakere har ofte helt ulike behov for tilrettelegging, og 

dermed kan saksbehandlingen ta mer tid både for oss i Funkis sin administrasjon, men også for de 

som registrerer og rapporterer kurs i vår portal. 

Funkis jobber tett sammen med Voksenopplæringsforbundet for å øke våre tilskudd. Vi opplever at 

pandemi, krig i Europa og dyrtid medfører strammere økonomi og omfordeling av midler i større 
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grad enn før. Vi er glade for at vi fikk en justering (konsumprisindeks) for alle våre tilskudd i 2023, og 

dermed fikk Funkis noen ekstra midler. 

Kulturdepartementet og Kunnskapsdepartementet har varslet et utvalg som skal jobbe med 

innretningen av tilretteleggingstilskuddet, og i tillegg venter vi på en evaluering av delingen av 

studieforbund mellom de to departement. Mandatet er ikke klart, men Funkis er redd dette kan 

påvirke fordelingen og innretningen av tilretteleggingstilskuddet som i stor grad vil påvirke 

kurstilbudet til våre medlemmer. Funkis vil orientere og aktivisere våre medlemmer når saken 

kommer på agenda. 

Være relevant og verdifull for våre medlemmer 

 
Våre fylkeslag er ulike, og har forskjellige utfordringer. Noen fylkeslag fungerer godt, og skaper 

aktiviteter og kurs for våre medlemsorganisasjoner og deres medlemmer. I andre fylker opplever vi 

at det ikke har vært avholdt årsmøter på flere år, inaktive styrer, og tillitsvalgte vi ikke får tak i. 

Sentralstyret etablerte en arbeidsgruppe høsten 2023 som skal arbeide med å finne gode tiltak for å 

fornye vårt fylkesarbeid. En del av denne diskusjonen er hvordan vi best kan organisere våre 

fylkeslag, herunder ansvar, rolle og fylkesinndeling. Et annet viktig spørsmål er hvordan vi kan sikre 

en bedre samhandling mellom våre fylkeslag i Funkis, og våre medlemsorganisasjoner. Dette arbeidet 

skal fortsette i 2024, og endringer og sak vil bli presentert på et årsmøte. 

Målet med vår organisering er å skape aktiviteter og kurs for våre medlemmer. I 2023 var denne 

kursaktiviteten lav. Det er tilrettelegging som behov og kompetanseområde som skiller oss fra andre 

studieforbund. Vi har styrket vår organisering i administrasjonen for å tydeliggjøre dette i våre 

planer. Vi skal være spydspissen på tilrettelegging i Norge. Dette arbeidet har vi startet, og vil 

fortsette fremover. Det er vi i Funkis, sammen med våre medlemsorganisasjoner, som vet mest om 

tilrettelegging. Funkis er et viktig verktøy for hele helsefrivilligheten. 

Det er dyrtid og krig i Europa, noe som gjør at det er mer krevende å bli prioritert i statsbudsjettet. 

Nedgangen i studietimer medfører at vi vil få mindre midler å tildele våre medlemmer til neste år. 

Det har vært noen særordninger i pandemien som ikke vil videreføres i 2024 og 2025. På grunn av 

dette vil hovedprioriteringen fremover være å arbeide for bedre rammevilkår for studieforbundet og 

øke studieaktiviteten i våre medlemsorganisasjoner. Dette er viktig, ikke bare fordi det kurstilbudet 

som medlemsorganisasjonene organiserer er svært viktig for de som deltar på kurs. Men også fordi vi 

vet at dersom vi hadde hatt mer penger til fordeling hadde dette økt kursvirksomheten hos våre 

medlemsorganisasjoner.  

Funkis arbeider med å øke vår synlighet, gjennom blant annet at både våre fylkeslag og våre 

medlemmer bruker vår logo. Det er svært viktig å øke vår synlighet og vise frem vårt bidrag i 

helsefrivilligheten når det er hardere kamp om tilskuddene. Vi forventer at våre medlemmer bidrar til 

å synliggjøre Funkis gjennom bruk av vår logo på kurs støttet av oss.  

1. juni 2023 ble unntaket for å godkjenne digitale kurs blitt en permanent del av 

voksenopplæringsloven. Funkis er positiv til dette, men vektlegger at digitale kurs skal være et 

supplement i studieaktiviteter, og viktigheten å skape en inkluderende digitalisering hvor alle får 

delta. Funkis opplever at de aller fleste kurs blir avholdt fysisk, og viktigheten av å møtes er viktig for 

gjennomføring av studieplanen og deltakerne. 
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Oppsummering 
Vi er stolte og imponert over våre flotte medlemsorganisasjoner som har prioritert studiearbeid i 

sine organisasjoner, og fått et godt resultat for 2023. Våre tilskudd er med å sikre deltakelse for 

personer med nedsatt funksjonsevne, men våre tilskudd dekker ikke det store behovet som er i 

helsefrivilligheten. 

De nærmeste årene vil Studieforbundet Funkis ha noe lavere tilskudd å gi våre medlemmer. I tillegg 

kan Funkis risikere å få betraktelig mindre i tilskudd til vår administrasjon i 2025 og 2026. Vi vil gjøre 

alt vi kan for å ivareta både nivå på tilskudd, og god forvaltning fremover samt god kundeservice. 

Vårt hovedfokus fremover er å øke våre kurstimer for å sikre mest mulig tilskudd til våre medlemmer 

i årene som kommer. 

 

Oslo 22. mars 2024 

Sentralstyret i Studieforbundet Funkis: 

 

Inger Helene Venås   Øystein Hvenekilde Fylling   Øystein Johansen 

Leder    Nestleder             Styremedlem 

 

Odd Erik Randen  Mille Plassgård Falstad    Kari Helene Johansen 

Styremedlem   Styremedlem     Styremedlem 

 

Roger Håkon Skår 

Generalsekretær 
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Vedlegg 2 
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Vedlegg 3 
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Vedlegg 4 

Norsk Covidforenings søknad til Studieforbundet Funkis 

Norsk Covidforening søker herved medlemskap i Studieforbundet Funkis fra og med 

årsmøtet 2024. 

Norsk Covidforening er en svært ung pasientforening som medio november 2023 rundet 1000 

medlemmer. Her følger en liten introduksjon til foreningen: 

Norsk Covidforening er en uavhengig grasrotbevegelse bestående av pasienter, pårørende og andre 

engasjerte, som ser behovet for å bedre situasjonen til dem som blir rammet av sykdommen covid-

19. Vi er en demokratisk organisasjon som drives av frivillige. 

Pasientforeningen har som har som mål å: 

- øke kunnskapen om og forståelsen av covid-19 og langvarige komplikasjoner av 

sykdommen 

- støtte pasienter og pårørende og gi informasjon om rettigheter, behandling og 

rehabilitering 

- formidle pasientenes erfaringer og interesser 

- fremme et trygt sosialt sikkerhetsnett for de som rammes 

- arbeide for økt medisinsk forskning på langvarige forløp av covid-19 

Vi ønsker en effektiv og evidensbasert faglig oppdatering i helsevesenet om covid-19 og postinfeksiøs 

sykdom generelt, og at norske long covid-pasienter skal tas på alvor av norske helsemyndigheter og i 

møte med norsk helsevesen. 

For å bli medlem i Studieforbundet Funkis må en organisasjon oppfylle følgende vilkår: 

1) Organisasjonen må støtte Studieforbundet Funkis’ formål, jfr. §2. 

2) Organisasjonen må være åpen for medlemmer fra hele landet, og bygge på individuelt 

medlemskap. 

3) Organisasjonen må sikre mennesker med nedsatt funksjonsevne, kronisk syke og deres pårørende 

en avgjørende innflytelse i organisasjonen, og være demokratisk 

oppbygd. 

Norsk Covidforening bekrefter herved at vi støtter Studieforbundet Funkis’ formål, jf. §2, og jobber 

mot og ønsker å skape trygge læringsarenaer med tilrettelagt opplæring for våre medlemmer. 

Norsk Covidforening bekrefter herved at vi er en nasjonal organisasjon som er åpen for medlemmer 

fra hele landet, og som baserer seg på individuelle medlemskap fra rammede, pårørende og 

støttespillere, og legger ved våre vedtekter som bevis på dette. 
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Norsk Covidforening bekrefter herved at vi er en demokratisk oppbygd organisasjon for mennesker 

med kronisk sykdom etter covid-19 og deres pårørende, og legger ved protokoll fra årsmøtet 2023 

som bevis for dette. 

Med vennlig hilsen, 

Jan Ove Gjengaar, 

på vegne av styret i Norsk Covidforening 
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Stoffskifteforbundet 

Øvre Slottsgate 7 

0167 Oslo 16. januar 2024 

 

Studieforbundet Funkis 

Christian Krohgsgate 10 

0186 Oslo 

 

Søknad om medlemskap i Studieforbundet Funkis 

Stoffskifteforbundet søker med dette medlemskap i Studieforbundet Funkis. 

Stoffskifteforbundet er en frivillig interesseorganisasjon for personer med stoffskiftesykdom, deres 

pårørende og andre interesserte. I skrivende stund har vi litt over 8000 medlemmer. Forbundet har 

individuelt medlemskap og er åpent for alle. 

Vårt formål er å ivareta interessene til personer med tyreoidea stoffskiftesykdom og deres 
pårørende. 

Vi jobber for økt faktabasert kunnskap i samfunnet generelt og i helsevesenet spesielt, for større 

synlighet i mediene og for sterkere politisk innflytelse. Forbundet skal stimulere til forskning, skal 

samarbeide med helsefaglige miljøer og virke som kontaktorgan overfor myndighetene. Vi skal ha 

gode medlemstilbud som gir økt forståelse for egen sykdom, inklusiv økt forståelse for håndtering av 

egen sykdom. Vårt overordnede mål er at alle med stoffskiftesykdom skal leve gode liv, til tross for 
sin sykdom. 

Stoffskifteforbundets faste organer er Landsmøte, Forbundsstyre, STOFO Ung, valgkomité og 
lokallag. 

I henhold til våre vedtekter paragraf 3 pkt d) skal «personer med stoffskiftesykdom og deres 

pårørende inneha flertall i alle styrende organer nasjonalt og lokalt». 

Stoffskifteforbundet er delt i 28 lokallag som dekker store deler av landet. Våre lokallagsstyrer består 

av medlemmer med ulik funksjonsgrad. Da det er stor variasjon i helsesituasjon, både fra individ til 

individ, men også fra dag til dag for det enkelte individ, er det en viktig målsetting for oss at alle som 

ønsker kan bidra inn i lokallagsarbeidet, uavhengig av funksjonsgrad. Vår erfaring er at våre 

tillitsvalgte opplever lokallagsarbeidet som svært meningsfullt, og noe som gir mestring og påfyll i en 

ellers utfordret hverdag. Lokallagene arrangerer en rekke varierte aktiviteter som faglig påfyll, trim, 

samtalegrupper, temacafeer, kulturelle arrangement, turer med mer. 
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Likepersonsaktivitet er en av Forbundets sentrale oppgaver. I skrivende stund har vi rundt 60 aktive 

likepersoner. Vi jobber kontinuerlig med forbedringer for å sikre at vi når så mange som mulig. 

Forbundets høyeste beslutningsmyndighet er landsmøte, som avholdes annethvert år. Landsmøtet 

består av Forbundsstyret, delegater fra lokallag og STOFO Ung, samt representanter fra sentrale 

kontaktutvalg og faglig råd. 

Vi håper dette kan gi en god forståelse for vårt arbeid og vår organisering. Dersom det er behov for 

ytterligere detaljer, er undertegnede tilgjengelig på både epost og mobil. 

Vi håper søknaden er dekkende, og vi ser frem til å bli en del av Funkis sin medlemsfamilie. 

 

Med vennlig hilsen, 

Mette Kaaby 

Generalsekretær 

Stoffskifteforbundet 

Epost: mette.kaaby@stoffskifte.org 

Tlf: 976 13 730 
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Til Studieforbundet Funkis 

Jeg vil med dette søke om medlemskap i Studieforbundet FUNKIS på vegne av Downs syndrom Norge 

(DSN). 

DSN er en interesseorganisasjon som arbeider for alle med Downs syndrom eller med interesse for 

Downs syndrom i Norge. Vår visjon er å skape et inkluderende, trygt og solidarisk samfunn der 

mennesker med Downs syndrom møtes med tilstrekkelig kunnskap, oppmerksomhet, nysgjerrighet, 

forventninger og ressurser. Vi jobber for å øke kunnskapen om rettigheter, bidra til at mennesker 

med Downs syndrom blir hørt i beslutningsprosesser, styrke selvfølelse og identitet, og legge til rette 

for trygge fellesskap. 

Våre mål inkluderer kunnskapsdeling, erfaringsutveksling, og å være en pådriver for prosjekter og 

tiltak til fordel for mennesker med Downs syndrom og deres familier. Vi vektlegger også 

holdningsskapende opplysningsarbeid for å bekjempe fordommer og stigma rundt Downs syndrom. 

Gjennom lokallag skaper vi samlingsplasser, temakvelder og fellesskap på lokalt nivå. 

DSN ønsker å delta i Studieforbundet FUNKIS for å utvide vårt arbeid med kurs og opplæring av vår 

målgruppe. Vi tror på betydningen av å spre erfaringsbasert kunnskap, drive holdningsskapende 

arbeid, og samarbeide med relevante aktører for å skape et samfunn preget av synlig mangfold, ekte 

inkludering, og reelle valgmuligheter. 

Gi meg gjerne beskjed om det er noe som er uklart eller om søknaden bør være skrevet på en annen 

måte. Jeg er tilgjengelig for en prat både på telefon eller et møte via Teams om det er aktuelt. 

Legger ved årsmelding fra de to siste årene, samt årsregnskap for 2022 (2023 er ikke klart ennå). 

Ser frem til å høre fra dere. 

Med vennlig hilsen 

Ingrid Marvin 

Daglig leder 

Downs Syndrom Norge 

Tlf: 92014567 

Besøk oss på http://www.downsyndrom.no/ 

  

http://www.downsyndrom.no/
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Søknad til Studieforbundet Funkis 

Vi, Borderline Norge, søker herved om medlemskap i Studieforbundet Funkis, og vi er glade for å 

presentere vår organisasjon i tråd med deres vilkår for medlemskap. 

Borderline Norge er en frivillig medlemsorganisasjon med et nasjonalt fokus, åpen for deltakelse fra 

enkeltpersoner over hele landet. Vårt primære mål er å støtte mennesker med diagnosen Emosjonelt 

ustabil personlighetsforstyrrelse/Borderline, samt fagmiljøet, pårørende og andre interesserte. 

Gjennom et bredt spekter av aktiviteter, inkludert samtalegrupper, kreative mestringsgrupper og 

samarbeid med Nasjonalt kompetansetjeneste for personlighetspsykiatri (NAPP), helsedirektoratet, 

mental helse, rådet for psykisk helse og personlighetsalliansen og diverse rusorganisasjoner, arbeider 

vi aktivt for å forbedre livskvaliteten for de berørte. 

Vår innsats mot stigmatisering av personlighetsforstyrrelser er et sentralt element i vårt arbeid. Dette 

oppnår vi gjennom deltakelse i podkaster, deltakelse i avisartikler, paneldebatter og foredrag. Målet 

vårt er å normalisere og fjerne stigmaet rundt personlighetsforstyrrelser, samtidig som vi ønsker å 

etablere et fellesskap som bidrar til å forbedre livskvaliteten for så mange som mulig. 

Vi har et sterkt fokus på økt kunnskap, selvutvikling og kreative mestringsmetoder for å gi praktiske 

verktøy som kan øke livskvaliteten. 

Videre engasjerer vi oss i politisk arbeid for å sikre bedre rettigheter og støtte for de berørte 

gruppene. 

Vi ser fram til en positiv vurdering av vår søknad og håper på muligheten til å bli en del av 

Studieforbundet Funkis og samarbeide mot felles mål. 

Med vennlig hilsen, 

Jørgen Tuvnes Erdahl 

Styrets leder 

93088034 
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Til Studieforbundet Funkis 

Landsforeningen for vestibulære sykdommer (LFVS) søker med dette medlemskap i Studieforbundet 

Funkis. 

LFVS ønsker å starte med kursvirksomhet for våre medlemmer, og ønsker å bli en del av Funkis sitt 

fellesskap på dette området. 

LFVS er en interesseorganisasjon for pasienter med vestibulær sykdom, deres pårørende og andre 

som vil støtte foreningens arbeid. Foreningen ble startet i 2014, og har snart tiårsjubileum! LFVS 

hadde per 31.12.2023 440 betalende medlemmer, mottar støtte fra Bufdir og er medlem av FFO. 

Vestibulære sykdommer rammer balanseorganet i det indre øret eller dets forbindelser til hjernen. 

Mange vestibulære sykdommer har ganske like og overlappende symptombilder, og svimmelhet er 

ofte, men ikke alltid, det mest fremtredende symptomet. Svimmelhet kan ha mange årsaker, men 

svimmelhet som innebærer vertigo (følelse av at du eller omgivelsene er i bevegelse) skyldes ofte 

vestibulære sykdommer. 

Noen av sykdommene er kroniske, mens andre kan bli behandlet. 

Sykdommene omfatter blant annet: 

 benign paroksysmal posisjonsvertigo (BPPV/krystallsyke) 

 vestibularisnevritt (virus på balansenerven) 

 vestibulær migrene 

 Ménières sykdom 

 vestibularisschwannom 

 perilymfatisk fistel 

 buegangsdehicens (superior semicircular canal dehiscense/SSCD) 

 landgangssyndrom (Mal de débarquement syndrome/MDDS) 

 

Med vennlig hilsen 

Berit Myren 

Landsforeningen for vestibulære sykdommer 

www.vestibular.no 
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Vedlegg 4 

Valgkomiteens innstilling til nytt sentralstyre i Studieforbundet Funkis 

Det skal velges: 

Nestleder 
1 styremedlem 
2 varamedlemmer 
 

Sentralstyrets sammensetning med valgkomiteens innstilling 

 

Leder: Inger Helene Venås, Hørselshemmedes Landsforbund, ikke på valg 

Nestleder: Øystein Hvenekilde Fylling, Norges Blindeforbund, innstilles på gjenvalg for 2 år 

Styremedlem: Hilde Nyborg, Norsk forening for Cystisk fibrose, nytt styremedlem, velges for to år 

Styremedlem: Kari H. Johansen, Norges Fibromyalgiforbund, ikke på valg 

Styremedlem: Øystein Johansen, LHL, ikke på valg 

1.varamedlem: Ståle Hatlelid, Norges Døveforbund, innstilles som 1. varamedlem, velges for ett år 

2.varamedlem: Rune Hansen Gunnerød, Ryggforeningen, innstilles som 2. varamedlem, velges for 

ett år 

  
Informasjon om innstilte kandidater 

Nestleder: Øystein Hvenekilde Fylling, Norges Blindeforbund, innstilles på gjenvalg for 2 år 
Har sittet som nestleder siste periode, og er godt kjent med Funkis sine utfordringer nå, og hva som 
ligger foran. Øystein er en kunnskapsrik, aktiv og god bidragsyter inn i sentralstyret, med kompetanse 
på strategi og informasjon.  
 
Styremedlem: Hilde Nyborg, Norsk forening for Cystisk fibrose, velges for 2 år 
Hilde Nyberg, 53 år fra Trondheim. Hun er styreleder i Norsk forening for cystisk fibrose (NFCF). 
Utover det har hun mange års erfaring som både regionleder og styremedlem i NFCF 
hovedstyret i mange år. Av yrke er hun adjunkt og underviser på videregående skole i Trondheim.  
Hun har god kjennskap til voksenopplæring. Hilde er engasjert og aktiv, kan styrearbeid, og vet hva 
som kreves av et styremedlem. 
 
1.varamedlem: Ståle Hatlelid, Norges Døveforbund, velges for ett år 
Har vært 2. varamedlem siste periode. Ståle er engasjert, aktiv og kunnskapsrik, med engasjement 
for Studieforbundet FUNKIS. 
 
2.varamedlem: Rune Hansen Gunnerød, Ryggforeningen, velges for ett år 
Rune Hansen Gunnerød, 55 år fra Nesbyen i Buskerud. Sentralstyremedlem og studieleder i 
Ryggforeningen, leder i Drammen og omegn lokallag. Rune har erfaring fra brukerråd i HF Vestre 
Viken. Har styrekompetanse.  
 
21. mars 2024 
 
Eva Høili 
Leder valgkomiteen 


